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Inleiding 
 
Inleiding 
 
Op 15 november jl. was er een informatiebijeenkomst over de herinrichting van het spoor en de gevolgen voor de omgeving. 
Bij die gelegenheid werd duidelijk dat de ingang van de P&R – schuin tegenover de Action -  ruimte moet maken en verplaatst 
wordt naar een positie in de richting van de overgang Zwarteweg/Comeniuslaan. De P&R inrichting is eerder aangepast juist 
met het oog op parkeergelegenheid voor de Action, waar grote parkeerdruk wordt ervaren naast verkeersonveilige situaties. 
 
Vraag 1 
Is het College bekend met de rol van de P&R voor bezoekers van de Action voor de verkeersveiligheid en de parkeerdruk? 
 
Antwoord 
Op dit moment maken de bezoekers van de Action slechts beperkt gebruik van het betreffende P&R terrein, zo hebben wij 
begrepen van de omwonenden, de Action en de exploitant van het parkeerterrein. De meeste bezoekers van de Action maken 
op dit moment vooral gebruik van de parkeerplaatsen die direct aan de Parallelweg – tegenover de Action – zijn gelegen. Ook 
is er sprake geweest van foutparkeren (op het trottoir/de rijbaan) en illegaal parkeren in de naastgelegen woonwijk 
(vergunninghouders). Dit heeft de afgelopen jaren tot ongewenste en soms ook gevaarlijke verkeerssituaties geleid. 
Bewoners hebben hierover hun beklag gedaan. Inmiddels is de opstelplaats bij de Action aangepast, een stopverbod (gele 
belijning) ingevoerd, zijn paaltjes geplaatst tegen foutparkeren, is de handhaving geïntensiveerd, zijn aangepaste laad-en 
lostijden ingevoerd en is  verkeersspiegel bij uitrit Oranjepark geplaatst. 
Tijdens het thema-uur op 7 november jongsleden hebben wij u geïnformeerd over de plannen voor de herinrichting van het 
stationsgebied na verwijdering van twee sporen aan de westzijde en de realisatie van een nieuwe entree tot het station aan 
deze zijde. Het verder verbeteren van de verkeers- en parkeersituatie rondom o.a. de Action zien wij als één van de opgaven 
voor het gebied. De plannen zijn in voorbereiding en zullen in de tweede helft van 2019 in uitvoering worden gebracht. Op dit 
moment is er nog geen ontwerp beschikbaar. De beelden die op de informatiebijeenkomst zijn getoond, zijn vlekkenplannen 
waarop alleen globaal is aangegeven welke functies er in het gebied komen. De ligging van entrees e.d. ligt dan ook nog niet 
vast. Dit willen wij in samenspraak met de omwonenden verder vorm gaan geven begin volgend jaar. Inmiddels hebben circa 
20 omwonenden zich aangemeld voor de eerste bijeenkomst die eind januari zal plaatsvinden. 
 
N.B. 
Eerder dit jaar hebben wij in overleg met omwonenden en de Action al wel onderzocht of het mogelijk is het huidige P&R 
terrein – vooruitlopend op de algehele herinrichting - beter inzetbaar te maken voor de bezoekers van de Action en 
tegelijkertijd de verkeerssituatie rondom het in- en uitrijden van het parkeerterrein te verbeteren. Vanwege de hoge kosten 
die gemoeid zijn met deze (tijdelijke) aanpassingen en vanwege de beperkte tijd tot de algehele herinrichting van het gebied, 
hebben wij echter besloten af te zien van tijdelijke maatregelen. De betrokken bewoners en de Action hebben wij hierover 
geïnformeerd. Wel zijn op dat moment de hiervoor genoemde andere maatregelen getroffen om de overlast te beperken. 
 
Vraag 2 
Wat zijn de verwachtingen van het College m.b.t. de verplaatsing van de ingang, verder weg van de Action, en hoe is het 
College van plan hierop te anticiperen? 
 
Antwoord 
Wij verwachten dat er naast het P&R terrein, dat zich vooral richt op lang parkeren, ook een parkeergelegenheid voor kort 
parkeren nabij de Action nodig is/blijft. Het vrijvallen van ruimte door de verwijdering van de sporen maakt het mogelijk dit op 
een veilige/verantwoorde wijze in te richten (niet meer direct langs de weg, zoals dat nu wel het geval is), waarmee de 
ongewenste situaties die nu nog voorkomen tot het verleden gaan behoren. Zoals wij hiervoor al hebben aangegeven, willen 
wij het inrichtingsplan hiervoor in overleg met de betrokkenen verder uitwerken begin volgend jaar. 


